



**Rochester Chinese Christian Church**  
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526  
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Minister Dingli Chen      dchen@rochesterccc.org  
Minister Stone Wang      swang@rochesterccc.org  
Rev. Herman Tang      htang@rochesterccc.org



**羅城華人基督教會**  
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526  
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道      dchen@rochesterccc.org  
汪正飛傳道      swang@rochesterccc.org  
鄧灼文牧師      htang@rochesterccc.org

**January 7, 2024 9:30 AM**

**Prayer Focus:**

Pray that we may know more about God's covenant of love.

<b>Speaker</b>	Pastor Tang
<b>Scripture Reading</b>	Nehemiah 2:1-20
<b>Sermon Title</b>	Build up God's House
	1. Pray
	2. Plan
	3. Proceed
	4. Prosper

**Announcements**

- Happy New Year! As we begin 2024, let us come together as one body and work towards this year's theme to "Build up God's House".
- Welcome to Brother Egan Yip, joining our pastoral staff starting today as a pastoral intern for 3 months.
- Please stay for lunch today after second hour service and activities. Starting today, the cost of church lunch is \$5 for adults and \$3 for children.
- For the upcoming India short term mission trip (Feb 13-24), we are preparing small gifts for 400 children and donating office supplies to Living Hope. We have set up a special fund to collect money to help purchase medicine for the poor; school uniforms for the students; as well as Bengali Bibles and Christian reading materials. Please give generously and mark your offering "India Mission 2024".
- There is an Agape Fellowship meeting this Saturday at Penfield starting at 11AM. Please contact our sister Qihong Lou with any questions.
- We will be starting an in-person prayer meeting in Penfield led by Minister Stone starting today from 1:30 – 2:30 PM.
- There will be a safety training led by Officer Moses Robinson on Saturday, January 20th at 10 AM in Penfield. Teachers, leaders, and any one interested is welcome to join.

**Next Week's Sermon Speakers**

**English Service**  
Pastor Tang

**Chinese Service**  
Minister Stone Wang

**RCCCW Worship**  
Brother Maddy Szeto

**英文崇拜**  
鄧牧師

**下主日崇拜講員**

**中文崇拜**  
汪正飛傳道

**西區崇拜**  
司徒志雄弟兄

**2024 年 1 月 7 日 上午十一點十五分**

**本週禱告焦點:**

為弟兄姊妹多認識神的守約、施慈愛來禱告。

<b>講員</b>	汪正飛傳道
<b>讀經</b>	尼希米記 2:1-20
<b>證道</b>	尼希米蒙神恩籌劃耶路撒冷城重建
	1. 尼希米蒙王允準回耶路撒冷重建聖城
	2. 尼希米說服猶大同胞參與聖城重建
	3. 尼希米化解仇敵訖

**報告事項**

- 新年快樂！在 2024 年伊始，今年我們教會的主題是“建造神的家”，讓我們大家齊心協力，一起為之努力。
- 歡迎葉依芹弟兄，從今天開始加入我們的教牧同工團隊，擔任為期 3 個月的教牧實習生。
- 第二堂崇拜及期間其它活動結束後，請留步用午餐。從今天開始，教會午餐的費用是成人 5 美元，兒童 3 美元。
- 印度短宣之旅（2 月 13 日至 24 日）即將到來，我們將為 400 名兒童準備小禮物，並向活望事工捐贈辦公用品。我們設立了專項基金，募集資金幫助窮人買藥，幫學生買校服，以及買孟加拉語聖經和基督教讀物。請弟兄姊妹慷慨解囊，並在您的奉獻上注明“印度宣教 2024”。
- 本週六上午十一點在母堂有博愛團契聚會。如有疑問，請聯系婁琪紅姐妹。
- 我們將在母堂開始實體禱告會，從今天開始，時間是下午 1:30-2:30。由汪傳道帶領。
- 1 月 20 日禮拜六上午 10 點在母堂將有一個安全培訓，由 Moses Robinson 警官進行培訓。歡迎老師、各團契的領袖和任何有興趣的弟兄姊妹朋友參加。